
Bærum Kommune

Regulering

Attn.: Roar Askeland Asker, den 27.04.2024

Deres ref; arkivsak 20/4053, journalpost 23/81267

AD. KRAV OM REFERATFRSEL FRA SAMEIET I GAMLE DRAMMENSVEI 44

FREMSATT AV STYREMEDLEM SVEIN DUGSTAD.

Det vises til mottatt referat datert 24.04.2023 fra fellesmøte 13.03.2023 mellom forslagsstiller av

Jernbaneveien 11, styret i Gamle Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1 - detaljregulering av

Jernbaneveien 11.

Det er fra Svein Dugstad fremsatt krav om ate-post skal vedlegges referatet. Dette er imøtekommet

av Bærum kommune og mail er vedlagt referatet. Vi er sterkt uenig at mail kan loggføres som vedlegg

til referat. Et referat skal gjengi det som ble drøftet i møtet. I mail fra Dugstad fremsettes det en del

påstander om hva som ble kommentert og svart ut på spørsmål fra sameiet som ikke var tatt opp i

dette møtet og derav ikke skal inn i et referat. Konkret fremsettes det påstand om fremsettelse av

«trusseb» om alternativ bruk dersom det ikke ble noe prosjekt. Dette var ingen trussel, kun en

opplysning til saken. Påstand om <<dårlig hukommelse» fra Profier og Bærum benyttes for a
fremprovosere en annen ordlyd som er direkte feil. Dette kan ikke aksepteres og Profier kan ikke

akseptere referatet dersom mail skal være del av dette.

Det anmodes om at Bærum kommune tilmelder til sameiets styre v/Svein Dugstad at mail ikke kan

tillegges referat grunnet feilaktig gjengivelse av de faktiske forhold, eller at dette brevet legges ved

som et vedlegg til møtereferatet.

Med hilsen

Profier AS/Jernbaneveien 11 AS


